
Voorwaarden
In december vorig jaar heeft de  
eigenaar daarover vertrouwelijk een 
verkennende vraag gesteld aan het  
college van B&W van de gemeente 
Maashorst. Daarop heeft het college 
een positieve grondhouding aangeno-
men en zijn de gesprekken tussen COA 
en Van der Valk gestart. Het COA heeft 
de gemeente vervolgens op 30 juni 
2023 per brief gevraagd om mede-
werking aan deze vorm van noodop-
vang. Het college heeft zich positief 
uitgesproken onder voorwaarden van 
vastlegging van werkafspraken met het 
COA en vastlegging van afspraken met 
het Van der Valk Hotel over 
voortzetting van het hotel na 3 jaar. 

uitingen, bevestigd. De meeste reacties 
van omwonenden gaan over de vei-
ligheid rond de asielopvang of het zijn 
uitingen van ongenoegen over (volgens 
betrokkenen) niet nagekomen toezeg-
gingen uit het verleden. 

Omwonendenoverleg
Waar het gaat om specifieke zorgen 
rond de noodopvang van asielzoekers 
in het hotel hebben we een omwo-
nendenoverleg ingericht, bestaande 
uit twaalf direct omwonenden die zich 
hiervoor tijdens of na de eerste bijeen-
komst op 10 juli hebben aangemeld. 

In onderstaand artikel praten we je als college van 
B&W bij over de stand van zaken van de noodopvang 
asielzoekers in onze gemeente. 

Voorbereiding noodopvang asielzoekers

Waar staan we nu? 
Terugkijkend op het proces rond de 
noodopvang in het Van der Valk Hotel 
onderscheiden we tot nu toe de  
volgende stappen (zie hiernaast).

Na de eerste bijeenkomst voor direct 
aanwonenden op 10 juli begon kort 
daarna het zomerreces. Sindsdien 
wordt achter de schermen doorgewerkt 
aan de uitwerking van nadere afspra-
ken met zowel het COA als het Van der 
Valk Hotel, als ook aan de inrichting 
van het besluitvormingsproces.

Contact met omgeving
We zijn ons er terdege van bewust dat 
het onderwerp asielopvang vragen en 
zorgen oproept. De bijeenkomst op 10 
juli met omwonenden heeft dat, naast 
demonstraties, mails en andere

Omwonendenbijeenkomst
Medio september wordt een tweede 
omwonendenbijeenkomst georganiseerd 
voor de groep direct aanwonenden (als 
vervolg op de bijeenkomst van 10 juli), 
om terug te geven hoe we omgaan met 
de vragen, aandachtspunten en zorgen 
die de aanwezigen op 10 juli hebben 
ingebracht. Een uitnodiging hiervoor 
gaat binnenkort de deur uit.

Open dagen
Vlak voor de start van de opvang zal 
het COA twee open dagen organise-
ren om inwoners te laten zien hoe de 
opvang eruit komt te zien. Daarbij is 
uiteraard ook ruimte om vragen te 
stellen en zorgen te delen.

Overleggen
Om ook de ondernemers, het onderwijs, 
en de zorg in het gebied aangesloten te 
houden, bereiden we apart overleggen 
voor om hen te informeren en bij te 
praten samen met het COA.

College van B&W

Wij merken dat er in de volksmond vaak wordt gesproken over 
(de komst van) een AZC in Uden. Hiervan is geen sprake. 

Een AZC heeft namelijk in de basis een permanent karakter 
binnen een gemeente. In dit geval wordt er tijdelijke noodopvang 
gerealiseerd in het Van der Valk Hotel voor een maximale periode 
van drie jaar en wordt het daarna weer hotel.

30 juni  Ontvangst brief COA met verzoek om medewerking aan 
 realisatie van een tijdelijke opvanglocatie voor max. 
 300 asielzoekers gedurende max. 3 jaren in het Van der Valk  
 Hotel in Uden. 

04 juli  Het college spreekt zich positief uit in reactie op het verzoek  
 van het COA onder de voorwaarden van uitwerking en   
 vastlegging van afspraken met zowel het COA (bestuurs  
 overeenkomst) als het Van der Valk Hotel (voortzetting van  
 de hotelfunctie na afloop van de opvangperiode). 

06 juli  Extra besloten raadsbijeenkomst

07 juli  Omwonenden worden geïnformeerd per brief. 
 Overige inwoners worden geïnformeerd via de pers.

10 juli  Eerste bijeenkomst voor direct aanwonenden.

21 augustus  Eerste omwonendenoverleg met direct omwonenden die zich  
 hiervoor hebben aangemeld. 

Het doel van dit overleg is om 
omwonenden te informeren over de 
voortgang én om voeling te houden 
met de omwonenden en aandachts-
punten die spelen of gaan spelen in de 
omgeving van de opvang. De twaalf 
deelnemers zijn uitgenodigd en de 
eerste bijeenkomst heeft 21 augustus 
plaatsgevonden. Wij hebben dit als een 
prettig gesprek ervaren.

Het is een bekend feit dat we in ons land een uitdaging rond de 
opvang van asielzoekers hebben. Het COA, de organisatie die 
namens het Rijk de opvang organiseert, is dringend op zoek naar 
extra locaties voor noodopvang. Daarom deed de (inmiddels demis-
sionair) staatssecretaris vorig jaar een oproep aan gemeenten om 
extra opvanglocaties te realiseren. Die oproep is inmiddels vertaald 
naar een opgave per veiligheidsregio. Het Van der Valk-concern heeft, 
in de lijn van de oproep van het Rijk, daarop aan het COA zijn hotel in 
Uden aangeboden als tijdelijke opvanglocatie. 


